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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mire számíthat Pécs a kormányzattól a negyedik 
hullámban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az országban hetek óta növekszik az új fertőzöttek száma. Az NNK adatai is azt bizonyítják, hogy 
Pécsen is növekszik a fertőzés. A heti mérések azt mutatják, hogy már egy hónapja növekszik vagy 
stagnál a szennyvízben található koronavírus koncentrációja. Ez alapján a következő hetekben 
városunkban is növekedni fog a fertőzöttek száma.
  

Ezek alapján kérem válaszoljon alábbi kérdéseimre!

Mire számíthat Pécs a kormányzattól a negyedik hullámban?

Hogyan készítette fel a kormány az újabb hullám előtt a pécsi egészségügyet a fertőzöttek 
ápolására?

A Baranya megyei védekezésben milyen szerepet szán a kormányzat a Pécsi 
Tudományegyetemnek?

Van-e elég orvos, ápoló és szakdolgozó a pécsi ellátórendszerben, hogy minden koronavírus 
fertőzöttet megfelelő kezelésben részesülhessen?

Milyen intézkedéssel kívánják csökkenteni a negyedik hullám negatív hatásait?

 

Várom válaszát!
  


